
 

 

 

 

  VRAGEN 

 

door de leden van de raad gesteld overeenkomstig artikel 38 van het Reglement van 

Orde voor de vergaderingen van de raad van de gemeente Groningen. 

 

2009 – Nr. 63. 

 

VRAGEN van het CDA van de heer J. Vogel en de heer J. Seton betreffende 

vernielingen en vandalisme in Beijum. 

(Binnengekomen: 26 oktober 2009.) 

 

In het Dagblad van het Noorden van zaterdag 24 oktober 2009 wordt (opnieuw) 

melding gemaakt van een reeks van vernielingen in het winkelcentrum van Beijum-

West en vandalisme en overlast in andere delen van de wijk. 

 

Met name donderdagavond en –nacht was het bar en boos. Vernielingen op en rond 

het winkelcentrum, waarbij zelfs twee molotovcocktails zijn gegooid, zeker dertien 

auto’s zijn vernield en van meerdere scholen ruiten zijn ingegooid. 

 

Uit het artikel blijkt dat de politie niet weet wie de vernielingen in de wijk pleegt. Zij 

roept immers getuigen en slachtoffers op zich te melden en/of aangifte te doen. 

 

Wij hebben de volgende vragen: 

 

1. Bent u het met de CDA-fractie eens dat er op korte termijn een einde moet komen 

aan de gesignaleerde overlast, vernielingen en vandalisme in de wijk Beijum? Zo 

ja, welke (extra) maatregelen treft u (in overleg en in samenwerking met de 

bewoners, de politie en wijk- en opbouwwerkers in de wijk) om aan de 

gesignaleerde praktijken een einde te maken? Zo nee, waarom niet? 

2. Is er sprake van voldoende politie-inzet in de wijk op de momenten dat de 

gesignaleerde overlast, vernielingen e.d. plaatsvinden? 

3. Is het mogelijk dat u de raad (eventueel vertrouwelijk) inlicht over de strategie die 

door u wordt gehanteerd om aan de problemen in de wijk een einde te maken? 

4. De politie heeft jaren een aanpak van “kennen en gekend worden” gehanteerd. 

Deze aanpak is in veel steden succesvol geweest. Wordt deze aanpak nog steeds in 

Groningen gehanteerd? Zo ja, wat zijn de resultaten? Zo nee, waarom niet? 

5. De Burgemeester staat een aantal bevoegdheden ter beschikking om de 

samenscholing van jongeren op en rond winkelcentra te verbieden. Wordt 

momenteel in Beijum gebruik gemaakt van deze bevoegdheden? Zo ja, op welke 

wijze? Zo nee, waarom niet? 

6. Welke middelen worden momenteel in Beijum-West ingezet om vandalisme, 

vernielingen en overlast te voorkomen? 

 

 

 

 


